

17 June 2022

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab EmiratesAttn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer**Re: Notification from the company**

Dear Sirs,

We wish to inform you that Gunshyam Kripa, has been promoted to Finance Director and will lead the finance function at SHUAA Capital psc (the "**Company**"), replacing Joachim Mueller, who is stepping down as Company's Chief Financial Officer.

Our business model has transformed over the years with a razor focus on building efficiencies and shareholder value. With this in mind, we have full confidence in Gunshyam's ability to take this next step with us as we move the Company forward.

Through the implementation of a prudent performance management system over the years, the Company has established a process of recalibrating our capabilities as our business and markets transform.

Consistent with this practice, we have hired more than 20 financial services professionals since the beginning of the year and plan to hire more to strengthen our offerings to clients. This process also includes certain redundancies, which are part of the Company's performance management cycle.

Sincerely yours,

Bachir Nawar
Chief Legal and Compliance Officer

١٧ يونيو ٢٠٢٢

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدةمختبر
رئيس التنفيذ
عناية السيد/ حامد أحمد علي**الموضوع: تنويه من الشركة**

تحية طيبة وبعد ،،،

نود إعلامكم بأن السيد/ جونشيام كريبا قد تمت ترقيته إلى منصب المدير المالي وعليه فإنه سيتأخر قسم الشؤون المالية في شعاع كابيتال ش.م.ع. "الشركة" وذلك خلفاً للسيد/ يواكيم مولر والذي سيتنحى عن منصبه كرئيس تنفيذي للشؤون المالية بالشركة.

لقد تم تطوير نموذج أعمالنا على مدى السنوات الماضية بشكل يركز على بناء الكفاءات وتعزيز القيمة للمساهمين. ومن هذا المنطلق، فإننا وضعنا ثقتنا الكاملة في قدرة جونشيام على تولي هذا المنصب في الوقت الذي تستمر فيه الشركة بالمضي قدماً في أعمالها.

ومن خلال اعتماد الشركة على تطبيق نظام حكيم لإدارة وتقييم الأداء على مدى السنوات الماضية، استطاعت شعاع وضع أسس واضحة لضبط معايير الأداء في الشركة لتتكيف مع التحول التي تشهده أعمالنا والأسواق.

وتماشياً مع هذه الممارسات، قمنا بتوظيف أكثر من ٢٠ مهنياً متخصصاً في الخدمات المالية منذ بداية العام ونخطط لتوظيف المزيد بهدف تعزيز الخدمات التي نقدمها للعملاء. وتتضمن هذه العملية أيضاً إعفاء بعض الموظفين من مهامهم، والذي يعد جزءاً من نظام إدارة وتقييم الأداء في الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

بشير النوار
رئيس الدائرة القانونية والالتزام**SHUAA Capital p.s.c.**

Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502

P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 (4) 330-3600, Fax: +971 (4) 330-3550

E-mail & Website: info@shuaa.com, www.shuaa.com

A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

شعاع كابيتال ش.م.ع.

المكتب الرئيسي: فندق "ذا إنش"، برج المكاتب، الطابق 15، مكتب رقم 1502

ص.ب.: ٣١٠٤٥، دبي، الإمارات العربية المتحدة

هاتف: 330 3600 (4) 971 +، فاكس: 330 3550 (4) 971 +

البريد الإلكتروني: info@shuaa.com، www.shuaa.com

شركة استثمار مالية مرخصة وخاضعة لرقابة هيئة الأوراق المالية والسلع

تحت رقم الترخيص ٧٠٣٠٣٦، رخصة تجارية رقم 200219